

MINISTRY OF EDUCATION OF THE REPUBLIC OF BELARUS

BELARUSIAN STATE UNIVERSITY

FACULTY OF INTERNATIONAL RELATIONS

Department of International Tourism

Annotation for the thesis

**TOURISM AND HOSPITALITY INDUSTRY DEVELOPMENT UNDER THE
BACKGROUND OF SICHUAN CULTURAL INTEGRATION**

Quan Zishan

Scientific Supervisor -Victoria Dedok.

Minsk 2024

ANNOTATION

1. Thesis Structure

The master's thesis consists of the content, a general description of the work, an introduction, three chapters, a conclusion, a list of references and an appendix. The total volume of the dissertation is 75 pages, including 1 table, 3 illustrations, a list of 52 references on 4 pages.

2. Keywords

CULTURAL INTEGRATION, SICHUAN PROVINCE, STRATEGIC PLANNING, COMPARATIVE ANALYSIS, REGULATORY FRAMEWORK.

3. Abstract

The **object** of the study is the tourism industry of Sichuan Province.

The **subject** of the study is the the process and mechanism of cultural and tourism integration and development of tourism and hotel industry in Sichuan Province.

The **purpose** of the study: to study the changes in the tourism and hospitality industries after the development of cultural and tourism integration on the example of Sichuan province, and formulates strategic directions and practical recommendations for their improvement and development.

Research **methods**: analysis and synthesis, study and analysis of literature, comparative analysis, SWOT analysis.

The results of the work and their novelty. Lies in the development of unique strategic recommendations based on comparative analysis and up-to-date data on the Sichuan tourism industry, which can be applied not only in China, but also in other regions with similar conditions.

Authenticity of the materials and results of the thesis. The materials used and the results of the work are authentic. The work was composed independently.

Recommendations for the usage. The results of the work can be used in planning tourism policy, where government agencies can apply the findings to develop or adjust strategies aimed at sustainable tourism development.

АННОТАЦИЯ

1. Структура диссертации

Магистерская диссертация состоит из содержания, общей характеристики работы, введения, трех глав, заключения, списка литературы и приложения. Общий объем диссертации составляет 75 страниц, включая 1 таблицу, 3 иллюстрации, список литературы из 52 наименований на 4 страницах.

2. Ключевые слова

КУЛЬТУРНАЯ ИНТЕГРАЦИЯ, ПРОВИНЦИЯ СЫЧУАНЬ, СТРАТЕГИЧЕСКОЕ ПЛАНИРОВАНИЕ, СРАВНИТЕЛЬНЫЙ АНАЛИЗ, НОРМАТИВНО-ПРАВОВАЯ БАЗА.

3. Аннотация

Объектом исследования является туристическая индустрия провинции Сычуань.

Предмет исследования является процесс и механизм интеграции культуры и туризма, а также развитие туризма и гостиничной индустрии в провинции Сычуань.

Цель исследования: изучить изменения в индустрии туризма и гостеприимства после развития культурно-туристической интеграции на примере провинции Сычуань, а также сформулировать стратегические направления и практические рекомендации по их совершенствованию и развитию.

Методы исследования. анализ и синтез, изучение и анализ литературы, сравнительный анализ, SWOT-анализ.

Полученные итоги и их новизна. Состоит в разработке уникальных стратегических рекомендаций на основе сравнительного анализа и актуальных данных по туристической отрасли Сычуани, которые могут быть применены не только в Китае, но и в других регионах с аналогичными условиями.

Достоверность материалов и результатов магистерской диссертации. Использованные материалы и результаты работы являются подлинными. Работа написана самостоятельно.

Рекомендации по использованию результатов работы. Результаты работы могут быть использованы при планировании политики в области туризма, где государственные органы могут применить полученные данные для разработки или корректировки стратегий, направленных на устойчивое развитие туризма.